
      

      
Protokoll 
Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  
Tid: tisdag den 19 oktober 2021 kl. 17,30 - 19,00 

Plats: Näringsliv Ulricehamn AB 

Närvarande:  Steen-Åke Larsson- Nitta, Bengt Grindelid-Blidsberg, Gunilla Ideström-Knätte,  KG 
Friden- Nitta,  Irwing Johansson-Boarp, Margareta Persson- Kölaby,  Roland Karlsson-KS, Wiktor 
Öberg-KS, Patrik Andersson-NUAB, Månika Sager- Tvärred, Hans Ström- Hökerum, Mattias Gotting 
Grönahög, Gösta Knutsson- Kölingared 

Ej närvarande: Mikael Levander-KS, Stig Fagersson Ätradalen, Torbjörn Ottosson Ätradalen. 

1. Mötets öppnande 
ordförande Steen-Åke Larsson öppnade mötet.  

 
2. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Gösta Knutsson 
 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes av mötet 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Godkändes av mötet 

5. Ekonomi 
Vi är 22 st. medlemmar, ca 22 900 kr på kontot. 

6. Kostnadskrävande projekt 

o Grönahög Halloween 

Styrelsen säger nej till projektet, vi kommer att skicka ett brev med förklaring varför bidraget 
avslås. Vi kan inte ge bidrag till sådana här arrangemang, finns många liknande och bedöms 
som inte kostnadskrävande. 

 
7. Trafikproblem i våra samhällen, information av Viktor Bodin 



Viktor Jobbar på miljö och samhällsenheten. Hanterar alla mjuka frågor som händer 
ovanför vägen. Hastighetsplan för Ulricehamn pågår. Mycket prat och synpunkter om 
det. 
Nästa steg är kransorterna. Blidsberg, Timmele, Dalum, Trädet och Vegby. Det 
kommer att göras en hastighetsöversyn på alla kransorter framöver. Kommer att ta 
dessa med Polisen och Trafikverket. På de kommunala gatorna bestämmer 
kommunen själv om vilka hastigheter som blir aktuella. På de andra har man dialog 
med Trafikverket som skall genomföra det. Man vill få hastigheterna 40,60,80 osv. 
 
Man har gjort förmätningar i de flesta orter för att få en bild om nuvarande 
hastighetsbild. Hastighet är en otrygghetsfaktor, man tar hänsyn till det i 
bedömningen. Med mer Digitalisering av bilarna kommer att göra hastigheterna 
efterlevs mer än idag.  
Om det är otrygga fall och observationer skall man delge polismyndigheten. Samma 
sak när det blir vinter och det inte är kommunal väg som man kan se på kommunens 
hemsida. Där finns länk till Trafikverket på dessa vägar, man kan påpeka tex dåligt 
snöröjda vägar etc. 
Det finns hastighetsdämpande öar att hyra av kommunen. Kontakta Viktor eller på 
MSB hemsida för mer info. 
Om man skall kontakt med Trafikverket, så påpeka eller tipsa i stället för att kräva 
åtgärd, då brukar man se det på ett annat sätt och kommer med förslag på åtgärd. 
 
Kontakt med MSB. 
trafikogata@ulricehamn.se 
 

 
8. Besöka färdiga projekt 

Kölaby Hembygdsförening slutredovisat 2021-09-30 Projekt stallet. Ansökan 
2020-04-01. Har besökt det i höstas på ett styrelsemöte. 
Boarp-Närarps Bygdegårdsförening -Digitalisering slutredovisat 2021-10-14. 
Ansökan 2019-04-23. Ser över besök under våren 2022. 

 
9. Info att söka bidrag kurs? 

Vi anordnar en dag som kommunen kan informera om bidrag samt Tommy 
Johansson kan informera. Han är väl insatt i bidragsansökningar. 

Förslag att ta ett medlemsmöte för att informera om det. Planen är att göra 
det under våren 2022 

 
10. Låna verktyg, info. var verktyg, bryggor etc. finns 

Styrelsen beslutar att man inte kan ha ett krav att utrustningen skall lånas ut. Vi 
fyller på listan framöver så man kan ställa frågan om man kan hyra dem etc. 



 
11. Medlemsregistret 2021 

Uppdateras varje år och kommer att läggas ut på hemsidan. Uppmaning att fylla i 
utskicket från NUAB med rätt kontaktuppgifter. 

 
12. Ansökan sökta bidrag, ändra text i ansökan. Skapa arbetsgrupp 

Kommer att uppdateras under 2022 av kommunen. Man tar kontakt med LAU om 
delaktighet i det. Se även över bidragsansökan till LAU. 

 
13. Valberedning. Ersättare. Ordförande 

Styrelsen ger valberedningen i uppdrag att se över det med bla. ordförande, 2st 
ersättare i Östra Redväg, Hökerum en ersättare och Åsunden en ersättare.  
Se till att få till det till nästkommande årsmöte. 

 
14. Varvet runt, vad händer i bygden 

• Nitta berättar att blir det återinvigning av motionsspåret. Nya lampor, flis etc. 
Det blir 29 oktober. Hökerum har man invigd vandringsled runt sjön som har 
blivit bra. 

• Kölingared, där är man glad över elstolpe till julgransbelysning etc. 
Man har satt upp swish skyltar som folk kan swisha för uppskattning och 
användning av vildmarksleden. Har fått in 13 000 kr på det. 

• Knätte berättar att har man Änglaleden på ca 4 mil. Man skall ha en 
Änglaledsdag 15 maj för att marknadsföra den. Äppelmustning har varit 
uppskattat under hösten. Anordnar ett föredrag om utdikning av mossar i 
Hössna och Trädet. 

• Grönahög jobbar man med infrastrukturområdet med Håkan Steinstö som 
hjälp. Julgransstolpen för belysning är uppsatt och det är bra. Utegymmet 
fungerar bra och det används flitigt. Samt gymmet i bygdegården. 

• Trädet berättar att man tappar maskinträffen i år pga. covid, men kommer att 
ha en julmarknad på Kronogården. Cykelleden mellan Ulricehamn och 
Falköping kommer att marknadsföras mer framöver. 

• Boarp har haft det lugnt pga pandemin, men startar upp yoga och bygger nya 
spångar runt Toppåssjön. 

• Gällstad har identifierat alla föreningar och försökt att skapa ett föreningshus 
men intresset har varit svagt. Församlingshemmet har erbjudit sin lokal pga 
att man bygger om kyrkan. Men inga föreningar har varit intresserade av att 
driva det. Utegymmet är påbörjat. En eventuell sammanslagning av Gällstad 
Samhällsförening och GAIS håller man på att jobba med. 

• Blidsberg berättar att kommunen har renoverat lekplatsen. Man har rivit 
huset på Bangatan. I Bygdegården är det full aktivitet. 



• Tvärred håller på med fiberdragning. Ordnar en promenad i höst med 
aktiviteter för att komma igång efter pandemin. 

  
 

 
15. Information från Kommunen 

Roland informerar om lekplatser skall ses över, Älmestad slog man ihop två till en 
bättre.  
Nättrafiken skall marknadsföras och ges möjlighet att åka taxi istället för buss där 
man inte har tillräckligt med busstrafik.  
Föreningsbidragen kommer att ses över.  
Budgettider nu och mycket jobb att fi till framtida investeringar såsom flytt av 
reningsverk, nya skolor, äldreboende, simhall, bibliotek etc. 
Kommunen har svårt att få vikarier till äldrevården. Ungdomar har idag en annan 
mentalitet så man får ganska mycket avhopp på vikarier. 
Man siktar på att genomföra en skidtävling i december 2023 istället för 
världscupen. 
 

16. Övriga frågor 
Hökerum undrar om resurser till att rensa sly, skog etc. I Nitta gör man det för att se 
intresset för säljbara tomter där. Efterlyser kommunikation mellan 
utvecklingsgrupperna och tex Park & skog när de har uppdrag i samhällena. 
Kommunen tipsar om att anmäla synpunkt eller medborgarförslag för det diarieförs 
och man får ett svar. Synpunkt går snabbare än medborgarförslag. 
 

17. Nästa möte 
8 december kl.17:30 Trevia Café och Pub i Härna 
Möten 2022: 
Skicka ut datum för mötesförslag via mail. 
 

18. Mötets avslutande 
Steen-Åke avslutar mötet 

 
Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Steen-Åke Larsson     Sekreterare Patrik Andersson 
 

 
________________________   
 Justerare  


